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REFERAT 

DUBU Kommunestyregruppe 

DUBU 
Kommunestyregruppemøde, 18. juni 2020 

Deltagere: Marlene Sand Lyhne, projektleder, Aalborg Kommune 

Ina Corydon, direktør, Københavns Kommune 

Sigrid Andersen, familie- og uddannelseschef, Svendborg Kommune 

Ane Stallknecht, centerchef, Odsherred Kommune 

Hanne Dollerup, direktør, Næstved Kommune 

Janet Samuel, kontorchef, KL 

Hanne Gøttrup, chefkonsulent, KL 

 

KOMBIT 

Poul Ditlev Christiansen, projektejer og styregruppeformand 

Christina Gross Jarnit, projektleder 

Jahnni Nielsen, referent 

  

Afbud: - 
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På kommunestyregruppemødet blev følgende emner drøftet: 

 

Ledelsesinformation 

Der skal sættes yderligere fokus på ledelsesinformation ift. DUBU. KOMBIT vil efter 

sommerferien igangsætte en opgave ift. videndeling om ledelsesinformation i 

kommunerne. 

 

Brugertilfredshedsundersøgelse 

Den årlige brugertilfredshedsundersøgelse er endnu ikke afsluttet, men KOMBIT 

gennemgik de svar, der indtil nu er modtaget. Brugerne er tilfredse med løsningen, men 

brugervenligheden er ikke helt som brugerne ønsker. 

 

Strategisk prioritering af videreudvikling 

Styregruppen besluttede, at gruppen i september 2020 holder et halvdagsmøde, hvor 

fokus vil være strategisk prioritering af videreudvikling af DUBU-løsningen. Det er vigtigt 

for styregruppen, at der udvikles det, der giver bedst mening i kommunerne. 

 

Arkivering 

Flere kommuner har henvendt sig til KOMBIT for at høre, hvornår det bliver muligt at 

arkivere fra DUBU-løsningen. KOMBIT orienterede styregruppen om, at det tidligst 

bliver muligt at arkivere fra DUBU-løsningen i foråret 2021.  

 

Styregruppen bad KOMBIT undersøge, om der kan være udfordringer for kommunerne 

ift. GDPR, når der ikke kan ske aflevering til arkiverne før næste forår. 

 

Åbne snitflader 

KOMBIT orienterede om, at der er holdt møder med kommuner i januar og juni 2020 

vedr. åbne snitflader og kvitterede for gode input. Input er nu sendt ud til leverandører, 

som nu arbejder på en løsningsbeskrivelse. 

 

Styregruppen roste KOMBIT for at gå i gang med at “slå hul igennem” til åbne 

snitflader. Enighed i styregruppen om, at der skal arbejdes på yderligere integrationer. 

 

Nye kommuner 

KOMBIT orienterede om, at Herlev, Tønder og Fredensborg kommuner har vist 

interesse i at tilslutte sig DUBU-løsningen. 

 

Kommunikation 

KOMBIT har inviteret til de årlige superbrugernetværksmøder, der holdes ultimo 

august/primo september. Der afholdes ICS superbrugermøde i efteråret.  

 

 

 
 


